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Адрес Toyo Glass Group 
Shiga Plant 
3 Kosunacho, Konan-shi, 
Shiga 520-3212 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Stock Bottle and Jar 
High-quality stock bottles and jars are available to every customer without the cost of manufacturing new mold equipment.

Private-mold Bottle and Jar 
We would like to develop and provide you with the most suitable glass container for your product. 
  
Universal Design 
Our lineup of universal design glass containers are being developed to be safe and user-friendly for everyone. 
  
Returnable Bottle 
Returnable glass bottles are used as an eco-friendly package in a wide category of products. 
  
Ecology Bottle 
A glass bottles in which cullet (recycled glass) accounts for over 90% of its raw materials is called an "Ecology Bottle". 
  
Printing (ACL) 
ACL is the oldest type of decoration for glass containers, which prints directly on the glass surface. 
  
Resin Coating (TMC®) 
Our self-developed coating TMC is a resin coating for glass containers with excellent expressiveness, functionality, environment-friendliness, and
safety.

Company Profile of Toyo Glass Group

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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